



HAMMARÖ

LIGHTING PAPER



Ekologisk nyhet. Hammarö tändpapper nu med stearin!

Hammarö Tändprodukters nya tändpapper innebär ett stort ekologiskt steg framåt - en redan miljövänlig produkt förbättras ytterligare. Paraffinet, som den klorfria pappersmassan tidigare har impregnerats med, har ersatts av stearin, som är en organisk fettsyra och därmed helt nedbrytbar.

Det nya tändpapperet ligger i täten ifråga om miljövänlighet bland marknadens tändprodukter och har dessutom de "gamla" fördelarna: Lukt- och smakfri, lätt att bryta, behändigt format, vattenavvisande - inte minst viktigt för folk som rör sig i naturen. I flera konsumentundersökningar i Sverige har Hammarö tändpapper fått betyget bäst i test.

Hammarö tändpapper säljs i förpackningar om 6 perforerade tändpapper. Förpackningen räcker till 18-20 brasor eller ca 8-10 grillbäddar.

Butiksförpackningen innehåller 32 konsumentförpackningar. Vikt 5,7 kg. Mått 30x20x21 cm. Levereras med 70 alt. 112 butiksförpackningar per pall = 2240 alt. 3584 konsumentförpackningar.



HAMMARÖ
TÄNDPRODUKTER

Västra Skagene 802 Sörånga, 663 91 Hammarö, Sweden
Tel. +46 54 51 08 94. Telefax +46 54 51 08 84
E-mail: soren@lightingpaper.com
Internet: www.lightingpaper.com

Ecological news - Hammarö lighting paper now with stearine

Hammarö Tändprodukter's new lighting paper signals a huge ecological step forward - a product that was already environment-friendly has been improved even further. Instead of paraffin, the chlorine-free pulp is now impregnated with stearine, an organic fatty acid which is completely biodegradable.

The new lighting paper is now among the most environmentally friendly lighting product on the market. And it retains all its traditional advantages: no smell or taste, easy to tear off, handy size, and waterproof - all important factors for people out in the countryside. Several consumer surveys in Sweden have given Hammarö lighting paper the best marks.

Hammarö lighting paper is sold in packages containing six perforated sheets. One pack will light 18-20 fires or about 8-10 barbecues.

The transport pack for shops contains 32 consumer packs.
Weight: 5.7 kg
Dimensions: 30x20x21 cm.
Delivery: 70 or 112 transport packs per pallet = 2240 or 3584 consumer packs.

Ökologische Neuheit. Hammarö Zündpapier jetzt mit Stearin!

Das neue Zündpapier von Hammarö Tändprodukter ist ein großer ökologischer Fortschritt - ein bereits umwelt - freundliches Produkt erfährt weitere Verbesserungen. Das Paraffin, mit dem das chlorfreie Papier früher getränkt wurde, ist durch Stearin, eine organische und damit völlig abbaubare Fettsäure, ersetzt worden.

Unter den am Markt erhältlichen Zündprodukten nimmt das neue Zündpapier im Hinblick auf die Umweltverträglichkeit eine Spitzenposition ein und besitzt außerdem seine bisherigen Vorzüge: Geruchs- und geschmacksfrei, leicht brechbar, handliches Format, wasserabstoßend - nicht zuletzt für den von Bedeutung, der sich im Freien aufhält. In mehreren schwedischen Verbraucheruntersuchungen wurde Hammarö Zündpapier mit "sehr gut" beurteilt.

Hammarö Zündpapier wird in Verpackungen zu je 6 perforierten Zündpapieren verkauft. Die Verpackung ist ausreichend für 18-20 Holzfeuer oder 8-10 Grillfeuer.

Eine Verkaufsverpackung enthält 32 Verbraucherverpackungen. Gewicht 5.7 kg
Abmessungen: 30x20x21 cm. Lieferung auf Paletten zu 70 bzw. 112 Verkaufsverpackungen, d.h. 2240 bzw. 3584 Verbraucherverpackungen.